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PROTOKÓŁ NR 8/2011 

 

Z ósmej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 20 czerwca 2011 roku w 
lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej – 
Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1220. 

 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 
5. Pan Sławomir Boczkowski – Kierownik Referatu  
6. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 35 
7. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 9 

 
 
 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych 
(załącznik nr 1 do protokołu), sołtysów (załącznik nr 2 do protokołu) oraz zaproszonych gości 
(załącznik nr 3 do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik 1 do protokołu) stwierdziła quorum władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2  
 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad oraz 
poprosiła o zgłaszanie propozycji zmian porządku obrad. 

Pan Andrzej Chełchowski – Zastępca przewodniczącego Rady Gminy, wystąpił z wnioskiem o 
dodanie do porządku dziennego uchwały w sprawie:  zajęcia stanowiska w sprawie uznania rolnictwa 
za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski. 
Uchwała ta została przeanalizowana na Komisji Rolnictwa i radni podjęli decyzje o konieczności jej 
podjęcia na Sesji. 
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Radni jednogłośnie przyjęli proponowaną zmianę porządku dziennego obrad oraz porządek 
dzienny w brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje radnych. 
6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie: 

a) sprawozdania finansowego Gminy Karniewo za 2010 rok, 
b) sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2010 rok wraz z opinią RIO 
o tym sprawozdaniu, 
c) informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego, 
d) stanowiska Komisji Rewizyjnej wraz z opinią RIO o wniosku. 

7.  Podjęcie uchwał: 
a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Karniewo wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2010 rok. 
b) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Karniewo z tytułu wykonania budżetu 
Gminy Karniewo za 2010 rok. 
c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 
d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011-2017. 
e) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy 
Karniewo. 
f) w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników. 
g) w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia w prowadzonych przez Gminę Karniewo 
przedszkolach publicznych. 
h) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i zasad zwrotu wydatków za 
świadczenia z pomocy społecznej w postaci usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 
opiekuńczych, pomocy rzeczowej, zasiłków okresowych, zasiłków celowych przyznanych pod 
warunkiem zwrotu oraz zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej – usług, 
pomocy rzeczowej, zasiłków okresowych, zasiłków celowych przyznawanych pod warunkiem 
zwrotu, będących w zakresie zadań własnych.  
i) w sprawie:  zajęcia stanowiska w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej 
prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski. 

8. Informacja o działalności Gminnej Spółki Wodnej w Karniewie 
a) Dyskusja. 

9. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
10.   Wolne wnioski i zapytania. 
11.   Zamknięcie obrad. 

 
 
Ad.pkt.3 
 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji 
jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 
Ponieważ nikt z radnych nie zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie i bez odczytywania przyjęto 
protokół z VII nadzwyczajnej sesji, która odbyła się 29 kwietnia 2011 roku.  
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Głosowanie:  
15 osób – za przyjęciem protokołu, 

 
 
Ad.pkt.4 
 

Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik nr 4 do protokołu).  

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
 
Ad.pkt.5 
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 
Radny Waldemar Zając – chciałbym zwrócić uwagę na potrzebę zmiany procedury 

procentowej obliczania czynnej biologicznie powierzchni działki. Głównie chodzi mi o kostkę. 
Należałoby odwrócić proporcje z 30/70 na 70/30 i to byłoby najwłaściwsze. 

Radna Barbara Kuczyńska – w okolicy SPHR na małym mostku jest zerwana barierka na  
ul. Parkowej, która zagraża bezpieczeństwu. Bardzo bym prosiła o interwencję. 

Radna Jadwiga Witkowska – korzystając z okazji obecności Państwa Radnych Powiatowych, 
chciałabym zwrócić uwagę na remont drogi powiatowej, ponieważ miały być robione 2 odpływy, a 
firma remontująca na ten temat nic nie wie. Bardzo prosimy, aby Pan Wójt skontaktował się z Panem 
Starostą i Panem Dyrektorem w celu uzgodnienia. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi na interpelacje będą udzielane w 
punkcie 9. 
 
 
Ad.pkt.6 
 
 Ad.pkt.6 lit.a,b,c,d 
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska –  
- sprawozdania finansowego Gminy Karniewo za 2010 rok (załącznik nr 5), 
- sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2010 rok (załącznik nr 6), 

wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu (załącznik nr 7), 
- informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego, 
- stanowiska Komisji Rewizyjnej (załącznik nr 8) wraz z opinią RIO o wniosku (załącznik nr 9), 

te wszystkie 4 podpunkty dotyczą w sumie jednego, czyli rozpatrzenia wykonania budżetu Gminy 
Karniewo za 2010 rok. Materiały dotyczące tych zagadnień były bardzo szczegółowo przedstawione i 
omawiane przez radnych na posiedzeniach komisji. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze o coś 
zapytać? 

Nikt z radnych nie wnosi uwag, w takim razie prosimy Panią Skarbnik o odczytanie opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Ostrołęce. 

Pani Marianna Michalska, Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 135/O/2011 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 6 kwietnia 2011 roku w sprawie 
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wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Karniewo sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Gminy za 2010r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami.  

Opinia – pozytywna. 
Radny Mariusz Sieńkowski , Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Uchwałę Nr 1/2011 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Karniewo z dnia 19 maja 2011 roku o opinii wykonania budżetu 
Gminy Karniewo za 2010 rok i wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Karniewo. 

Opinia – pozytywna. 
 
 

Ad.pkt.7 
 
 Ad.pkt.7.lit.a) 
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Karniewo wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Karniewo za 2010 rok.  

Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr VIII/27/2011 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.7.lit.b) 
 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – prosimy Panie Wójcie o zabranie głosu. 
Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – rok 2010, to bardzo dobry rok dla Gminy Karniewo i oby 

taki rok się powtórzył. Mimo zaciągniętego kredytu, bardzo dużo zostało zrobione i był to bardzo 
dobry rok dla inwestycji w Gminie. Przebudowano drogi gminne, w ramach rządowego programu 
„Radosna szkoła” utworzono plac zabaw przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Karniewie, 
dokonano remontu i termomodernizacji budynku Ośrodka Zdrowia w Karniewie, zakupiono 
samochód asenizacyjny, dokonano rewitalizacji miejscowości Karniewo. Bardzo ważnym elementem 
była również przebudowa drogi gminnej w Karniewie – ul. Szkolna, Mazowiecka, Przemysłowa.  

Pan Grzegorz Cesarski, Zastępca Wójta odczytał Uchwałę Nr 256/O/2011 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 24 maja 2011 roku w sprawie 
wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Karniewo w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2010 rok. 

Opinia – pozytywna. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Karniewo z tytułu wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2010 rok. 
Głosowanie jawne: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr VIII/28/2011 została podjęta jednogłośnie, bezwzględną większością głosów. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – chciałabym życzyć Panu Wójtowi wytrwałej 

pracy, a przede wszystkim podziękować Pani Skarbnik, która tak wytrwale pracowała nad budżetem. 
Za sumienność i trud włożony w tą pracę dziękuję i życzę dalszej udanej współpracy z Radą Gminy. 

Następnie wręczono kwiaty Pani Skarbnik i Panu Wójtowi. 
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Pani Marianna Michalska – serdecznie dziękujemy za ten miły gest i myślę, że razem z Panem 
Wójtem będziemy się starali, aby budżet był realizowany jak najlepiej. 

 
Ad.pkt.7.lit.c) 
 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad. 

Zmiany w budżecie były bardzo szczegółowo omawiane na posiedzeniach komisji, myślę, że nie ma 
potrzeby ponownie ich omawiać. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr VIII/30/2011 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.7.lit.d) 
 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odczytała treść uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011-2017. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr VIII/29/2011 została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.7.lit.e) 
 

 Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Karniewo. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr VIII/31/2011 została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.7.lit.f) 
 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odczytała treść uchwały w sprawie powołania 

zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały 
1 radny – wstrzymał się od głosu 
Uchwała Nr VIII/32/2011 została podjęta. 
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Ad.pkt.7.lit.g) 
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do kolejnego podpunktu, 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia w prowadzonych przez Gminę Karniewo 
przedszkolach publicznych. 

Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – chciałbym podkreślić, że po uwagach pierwszej z Komisji, 
która otrzymała tą uchwałę do zaopiniowania, czyli Komisji Oświaty, uchwała ta została w kilku 
punktach zmieniona. Wiemy wszyscy, że do końca sierpnia musimy taką uchwałę podjąć. Ostateczna 
treść uchwały została uproszczona po uwagach Komisji Oświaty. Wiadomo, że do 5 godzin 
świadczenia przedszkola są bezpłatne w ramach podstawy programowej. Podstawa ta w naszym 
przedszkolu jest realizowana w godzinach od 8.00 do 13.00, natomiast każda godzina poza tą 
podstawą jest płatna i są to odpowiednio koszty wykazane w uchwale. Jak wiemy w gminach 
sąsiednich jest drożej niż u nas w przedszkolu. 

Radna Barbara Kuczyńska – w § 6 wcześniejszej wersji uchwały była ulga w wysokości 50% dla 
drugiego i kolejnego dziecka, natomiast teraz jest 30%. Dlaczego zostało to zmienione? 

Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – po konsultacji z Panią mecenas Anna Pogorzelską, 
doszliśmy do wniosku, że ulga 50% przy tak niskiej opłacie jest za wysoka i istnieje obawa, że fakt ten 
zostanie zakwestionowany przez wydział prawny. Dodatkowo porównując naszą uchwałę z innymi, 
postanowiliśmy zmienić ulgę na 30% dla drugiego i kolejnego dziecka. 

Radna Dorota Grabowska – może jednak spróbujmy i zostawmy te 50 %? 
Radny Waldemar Zając – w nowej wersji uchwały nie ma zapisu o uldze z tytułu refundacji 

żywienia z GOPS. 
Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – to, czego nie ma w uchwale będzie zawarte w umowie 

między rodzicem a Dyrektorem Przedszkola. 
Pan Jan Mordwiński, Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Karniewie – podstawa 

programowa w przedszkolu jest ustalona od godziny 8.00 do 13.00 i każde inne godziny pobytu 
dziecka w przedszkolu będą płatne. Ulga jest ustalona na 30 % na każde kolejne dziecko 
uczęszczające do przedszkola. Jeśli w regulaminie nie ma innych możliwości zwalniania z opłat, to 
tego zwalniania nie będzie. Natomiast te kwestie, których nie ma zawartych w regulaminie będzie 
regulowała umowa zawarta między rodzicem a dyrektorem przedszkola. Przedszkole pracuje do 
godziny 16.00, natomiast, jeśli będzie potrzeba, aby wydłużyć ten czas i jeśli znajdą się chętni, to nie 
widzę problemu. Opłata za świadczenia w przedszkolu jest naprawdę opłatą symboliczną w 
porównaniu do oferty dydaktycznej w przedszkolu – język angielski, rytmika. 

 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przegłosujmy więc wniosek Radnej Doroty 

Grabowskiej o wysokości ulgi. Kto z Państwa radnych jest za ulgą 50%? 
 
Głosowanie: 
4 radnych – „za” 
11 radnych – wstrzymało się od głosu. 
W takim razie zostaje ulga w wysokości 30 %. 
 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odczytała treść uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za świadczenia w prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkolach publicznych. 
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Głosowanie: 
8 radnych – „za” przyjęciem uchwały 
2 radnych – przeciw 
5 radnych - wstrzymało się od głosu 
Uchwała Nr VIII/33/2011 została podjęta. 
 
Ad.pkt.7.lit.h) 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odczytała treść uchwały w sprawie 
określenia szczegółowych warunków przyznawania i zasad zwrotu wydatków za świadczenia z 
pomocy społecznej w postaci usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych, pomocy 
rzeczowej, zasiłków okresowych, zasiłków celowych przyznanych pod warunkiem zwrotu oraz zasad 
zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej – usług, pomocy rzeczowej, zasiłków 
okresowych, zasiłków celowych przyznawanych pod warunkiem zwrotu, będących w zakresie zadań 
własnych.  

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr VIII/34/2011 została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.7.lit.i) 
 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odczytała treść uchwały w sprawie: zajęcia 
stanowiska w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i 
wyrównania dopłat rolniczych dla Polski. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr VIII/35/2011 została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.8 
  

Pan Andrzej Wyrzykowski, Kierownik Gminnej Spółki Wodnej – informacja z działalności 
Gminnej Spółki Wodnej została bardzo szczegółowo przedstawiona na komisjach (załącznik do 
protokołu). Chciałabym jeszcze dodać, że został wybrany nowy zarząd w składzie: 

Sławomir Bajorek – Przewodniczący 
Andrzej Chełchowski – Zastępca 
Stanisław Jaworski  
Waldemar Leśnik 
Ryszard Olkowski 

 
Ad.pkt.9 
 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – Panie Wójcie prosimy o udzielenie odpowiedzi 
na interpelacje radnych. 
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 Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – jeśli chodzi o zwiększenie powierzchni czynnej działki, to 
chciałbym powiedzieć, że w tym roku zmieniamy studium, więc wszelkie zmiany są możliwe. Na 
pewno weźmiemy tą propozycję pod uwagę. 
 W przypadku uszkodzonej barierki, to na pewno zostanie ona naprawiona, a w sprawie 
remontu drogi powiatowej skontaktujemy się z Panem Starostą i Dyrektorem.  
 
 
Ad.pkt.10 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do kolejnego punktu wolne 
wnioski i zapytania. Prosimy Państwa sołtysów o zgłaszanie wniosków. 

Sołtys wsi Słoniawy – Czy obniżona cena za energię dotyczy całej gminy? 
Sołtys wsi Obiecanowo – Jaki jest termin realizacji funduszu sołeckiego? 
Sołtys wsi Żabin Łukowski – Dziękuję za dotrzymanie słowa przez Radnych Powiatowych. 
Sołtys wsi Bronisze – Droga powiatowa jest źle naprawiona, czy będą jeszcze poprawki? 
Sołtys wsi Konarzewo Bolesty – Dziękuję za uporządkowanie lasu, jednak, czy można jeszcze 

nawieść żwiru na drogę? 
Sołtys wsi Byszewo – Kiedy będzie naprawiana droga żwirowa? 
Sołtys wsi Karniewo – Chciałabym zaznaczyć, że na ul. Mazowieckiej jest za wysoki krawężnik 

i samochody niszczą sobie koła. 
Pan Grzegorz Cesarski, Zastępca Wójta  - korzystając z okazji, chciałbym poinformować, że 

zgodnie z pismem Starosty Powiatu Makowskiego, został wyłożony do publicznego wglądu w 
siedzibie tutejszego Urzędu, projekt uproszczonego planu urządzenia lasu. Uproszczony plan 
urządzenia lasu będzie podstawą naliczenia podatku leśnego. Osoby zainteresowane mogą składać 
zastrzeżenia i wnioski w sprawie planu. 

Pani Wiesława Modzelewska, Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Karniewie – nawiązując do 
wcześniejszego tematu opłat w przedszkolach, chciałam powiedzieć, ze jestem bardzo 
niezadowolona, że nikt nie przedyskutował tego projektu ze mną. Przedszkole korzysta ze stołówki 
Gimnazjum i do tej pory odpisy żywienia były do godziny 10, a w przyjętej uchwale jest mowa o 
12.00. Uważam, ze godzina 12.00 jest godziną zbyt późną, aby zamawiać np. mięso na następny 
dzień.  

Pan Grzegorz Cesarski, Zastępca Wójta – różnica 2 godzin nie jest aż tak bardzo znacząca przy 
zakupie mięsa, które spokojnie może być przechowane przez 24h. 

Pan Krzysztof Twardowski, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Karniewie – zapraszam na 
Przegląd Wiejskich Zespołów Kabaretowych w dniu 3 lipca 2011 roku. 

Pan Wiesław Lipowski, Radny Powiatowy – chciałbym zwrócić uwagę na budynek dawnej 
Szkoły w Łukowie. Budynek i otoczenie niszczeją i może trzeba się zastanowić co dalej z tym 
budynkiem? 

Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – w przypadku opłaty za energię, to opłata jest tylko dla 
Urzędu Gminy. Fundusz sołecki jest do wykorzystania do końca roku. Jeśli chodzi o naprawy dróg 
powiatowych, to myślę, że już jest zakończona, ale będziemy rozmawiać w tej sprawie. Drogi gminne 
będziemy sukcesywnie naprawiać. Oznakowanie krawężników na ul. Mazowieckiej, będzie możliwe 
po zakończeniu i odbiorze drogi.  

Jeśli chodzi o opłaty w przedszkolach, to wszystkie sprawy nie ujęte w uchwale będą 
regulowane poprzez umowę pomiędzy rodzicem a dyrektorem przedszkola. 
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Radny Andrzej Chełchowski – czy jest możliwość, aby wszyscy mieszkańcy mieli energię w tej 
cenie, co Urząd Gminy? 

Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – Nie wiem, czy jest taka możliwość, ale prawdopodobnie 
nie. 

Sołtys wsi Szwelice – chciałbym złożyć wniosek o oznakowanie skrzyżowania przy figurce w 
stronę kościoła w Szwelicach, ponieważ w ostatnim czasie był tam poważny wypadek i okazało się, że 
jest to skrzyżowanie równorzędne, a nie z pierwszeństwem. 

Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – proszę o złożenie wniosku na piśmie, ale sam brak 
oznakowania skrzyżowania świadczy o tym, że jest to skrzyżowanie równorzędne.  

 
Ad.pkt.11 

 
Po wyczerpaniu porządku dziennego  - Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska, dziękując 

wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 

 
Przewodnicząca Rady Gminy 
                     /-/    
  Beata Krystyna Jackowska 

Protokołowała:  
Justyna Litwińska 


